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                  Zápis č. 4/2022 z jednání 

Komise pro informatiku RMČ Praha 1 

                 konaného dne 9.6.2022 

Zahájení jednání: 18:05 

Ukončení jednání: 20:05 

Přítomni: (prezenčně) - Martin Motl (předseda KINF), členové KINF:                  

                 Michal Slovák, Josef Ludvíček, Olga Sklenářová, Michael Kabát, Lukáš Vesecký 

Nepřítomni: omluveni – Vojtěch Ryvola, Martin Kopeček.                                                                                        

                     

RMČ P1: Richard Bureš 

Stálý host: Ing. Miroslav Pavliš (vedoucí odboru informatiky OINF) 

Zapsal: Michal Slovák 

Program:  

 
1. Úvodní slovo předsedy Komise pro informatiku Rady MČ P1. 
2. Jmenování ověřovatele zápisu 4. jednání + Prezence účastníků 
3. Schválení navrženého programu Komise pro informatiku Rady MČ P1 
4. Schválení Zápisu č. 3/2022 z jednání komise ze dne 12.5..2022 
5. Aktuální informace o ITC od radního MČ Praha 1 p. Richarda Bureše, který 
má v gesci informatiku a Smart Cities: 
6. Informace vedoucího odboru informatiky p. Pavliše o aktuálních 
projektech odboru informatiky MČ Praha 1: 
7. Různé 
8. Diskuze 
9. Závěr čtvrtého jednání KINF 

 

1. Úvodní slovo předsedy Komise pro informatiku Rady MČ P1                                           

Jednání komise zahájil pan Martin Motl (předseda KINF) v 18:05. Pan předseda Motl 

informoval členy komise tom,  

 

2. Jmenování ověřovatele zápisu 4. jednání v roce 2022 + Prezence účastníků  

Pan předseda Motl jmenoval ověřovatelem zápisu pana Josefa Ludvíčka, pan Ludvíček 

jmenování přijal. Pan předseda Motl konstatoval, že jednání se účastní, i s ním celkem 6 členů 

komise, a to všichni prezenčně, na půdě MČP1 dále konstatoval, že se z jednání omluvili pan 

Ryvola a Kopeček.  Komise je při svém 4. jednání v roce 2022 usnášeníschopná a může tedy 

vydávat platná usnesení a zaujímat platná stanoviska k projednávaným bodům.  

3. Schválení navrženého programu 4. jednání Komise pro informatiku Rady MČ P1 

Předkladatel: Martin Motl 

Pan předseda KINF konstatoval, že svolal 4. jednání Komise pro informatiku v roce 2022 

prezenčně. 
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Pan předseda komise navrhl jednání jako veřejné.   

Usnesení KINF č.3/4/2022:  

Komise pro informatiku schvaluje stávající program 2. jednání Komise pro informatiku, a 

jednání komise jako veřejné.  

Hlasování: 

Pro: 6  Proti: 0  Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato 

4. Schválení Zápisu č. 3/2021 z jednání komise ze dne 12. 5. 2022 

Předkladatel: Martin Motl  

Zápis z minulého jednání komise pro informatiku byl rozeslán členům KINF e-mailem.  

 

Usnesení KINF č.4/4/2022:  

Zápis č. 3/2022 z jednání Komise pro informatiku konaného dne 12.5.2022 byl schválen.  

Hlasování: 

Pro: 6  Proti: 0  Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

5. Aktuální informace o ITC od radního MČ Praha 1 p. Richarda Bureše, který má v 

gesci informatiku a Smart Cities, o systému parkování a vyjíždějících sloupcích 

Předkladatel: Martin Motl  

Pan předseda vyzval pana radního Bureše, aby se ujal slova. Ten přednesl během svého projevu 

stěžejní informace, uvedené v bodech níže, seřazeny po nosných tématech. 

 

Tiskárny 

 Nesprávný formát tisku.  

 

Nebytové prostory  

 nove ukazující informace, představeni dalších funkcionalit.  

  

Rozsireni programu VPV  

 VPV byl rozšířen o funkcionalitu platebních příkazů. 

 

Smart Cities 

 Zapojeni SOS hlásky do městského kamerového systému. 

 Spuštění SOS pro aplikaci záchranka 

 Informace o parkovacích čidlech 

 Vyjádření EZÚ 

 

Parkovací karty 

 Změna metodiky vydávání parkovacích karet podnikatelským subjektům.  
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Paní Sklenářová se vyjádřila k problematice vydávání parkovacích karet a proběhla diskuse 

s panem radním Burešem. Následně proběhla diskuze, po té pan předseda Motl naformuloval 

následné usnesení a nechal o něm hlasovat. 

 

Bod č.5 byl projednán bez následného vytvoření usnesení KINF.  

6. Aktuální informace vedoucího odboru informatiky p. Pavliše o aktuálních projektech 

odboru informatiky MČ Praha 1 

Předkladatel: Martin Motl  

Pan předseda vyzval pana Pavliše, aby se ujal slova. Ten přednesl během svého projevu stěžejní 

informace, uvedené v bodech níže, seřazeny po nosných tématech. 

 

 Informace o licencích na MČP 1.  

 Informace o dokončených projektech a možnosti uzavření všech projektů přes 

volbami. 

 Mzdové ohodnocení IT zaměstnanců úřadu a personální situace.  

 Projekty na příští volební období  

o Změna kontrolérů WIFI 

o VPV  

 Práce za minulý měsíc 

o Zlepšení rychlosti internetu o 10 násobek. 

 Výpis nové pozice „Technik pro koncová zařízení“. 

 Sestavení manuálu bezpečnosti panem Tondlem. 

 

Následně proběhla diskuze, po té pan předseda Motl naformuloval následné usnesení a nechal 

o něm hlasovat. 

 

Usnesení KINF č.6/4/2022: 

KINF MČP1 se seznámila s aktuálními informacemi od vedoucího OINF pana Pavliše, a bere 

je na vědomí. 

Hlasování: 

Pro: 6  Proti: 0  Zdržel se:0 

Usnesení bylo přijato 

 

7.  Různé 

Do bodu „Různé“ nebyl předložen žádný návrh. 

8. Diskuze 

Proběhla diskuze ohledně robotizace a vytvoření společné učebny pro základní školy na Praze 

1.  

9. Závěr 2. jednání KINF  

Pan předseda komise pro informatiku Motl poděkoval všem zúčastněným za účast na 4. jednání 

komise pro informatiku v roce 2022. 

Na žádost radního je možné další setkání v průběhu letních měsíců. Pokud se tak nestane je 

jednání KINF poslední v tomto volebním období. 



4 

 

Přílohy: Nedílnou součástí tohoto zápisu je: PREZENČNÍ LISTINA č. 4/2022 

Zápis sepsán dne: 09.06. 2022 

Předáno k ověření dne: 09.06. 2022 

Zapsal: Michal Slovák 

Ověřovatel zápisu: Josef Ludvíček                                        Předseda KINF: Martin Motl 


